
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim 
 

P r o t o k ó ł   Nr  VII/2007 
 
z VII-mej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 2 kwietnia 
2007 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 14,10  a zakończono o godz. 16,55. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 
( Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu). . 
( Lista obecności gości stanowi Zał. Nr 2 do protokołu).  
Obrady  prowadził  -  Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz                                                      -  Alina Kopiczyńska  
-  Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 
- Radca Prawny                                                -  Dionizy Szwedowski 
-  Dyrektor Szpitala Powiatowego sp. z o.o.    -  Jan Karwowski 
-  Prezes Klubu Szynaka-Drwęca                     -  Daniel Cieplak 
-  V-ce Prezes Klubu                                         -  Leszek Kopiczyński 
- Kierownik  Referatu Organizacyjnego          -  Dariusz Sobaszkiewicz 
 
Zatwierdzony porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z VI - tej sesji Rady Miejskiej. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do programu finansowanego ze środków  
    Mechanizmu Finansowego EOG i/lub Norweskiego Mechanizmu Finansowego pod nazwą  
   „Finansowanie badań przesiewowych dla wykrywania nowotworów przewodu  
    pokarmowego dla mieszkańców powiatu nowomiejskiego”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do programu finansowanego ze środków  
    Mechanizmu  Finansowego EOG i/lub Norweskiego Mechanizmu Finansowego, Priorytet  
    3 Ochrona  Kulturowego Dziedzictwa Europejskiego, w tym Transport publiczny i Odnowa  
     miast. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zadania inwestycyjnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 1a połoŜonego w budynku  
      przy ul. Chrobrego 5, stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 1 połoŜonego w budynku  
      przy ul. Waryńskiego 6, stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 2 połoŜonego w budynku  
      przy ul. Piastowskiej 6, stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 7 połoŜonego w budynku  
      przy ul. Tysiąclecia 16, stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ulicy Piastowskiej  
      w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność gminy miejskiej. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Kornatki w  
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      Nowym  Mieście Lubawskim stanowiącej własność gminy miejskiej. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu uŜytkowego połoŜonego w budynku przy  
      ul. Grunwaldzkiej 30 w Nowym Mieście Lubawskim , stanowiącego własność Gminy  
      Miejskiej. 
18. Przyjęcie informacji dotyczącej umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat 
      naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja  
      podatkowa.  
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
20. Zakończenie sesji. 
 
Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski, 

stwierdzając na podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 
są prawomocne.  

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  na sekretarza obrad zaproponował  radnego – 
Jana Obuchowskiego. Rada Miejska  przy 15 głosach "za" wybrała radnego  – Jana 
Obuchowskiewgo na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
 Odczytał wniosek Burmistrza Miasta z dnia 02.04.2007 r. w sprawie wykreślenia z porządku   
  obrad punktów 10,11, 20-22, stanowiący zał. Nr 3 do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał kolejno pod głosowanie 
wykreślenie z porządku obrad następujących punktów:  
 
- pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji komunalnego zakładu budŜetowego pod  
  nazwą: Miejski Zakład Komunalny w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska wprowadziła jednomyślnie ( przy głosach 15 „za”)   powyŜszą zmianę  
do porządku obrad. 
 
- pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednoosobowej Spółki z ograniczoną  
  odpowiedzialnością Gminy Miasta Nowego Miasta Lubawskiego pod nazwą: Miejskie 
  Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
  w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska wprowadziła jednomyślnie ( przy głosach 15 „za”)   powyŜszą zmianę  
do porządku obrad. 
 
- pkt. 20. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Nr 2 w Nowym 
Mieście Lubawskim, określenia jej obwodu i nadania statutu. 

Rada Miejska wprowadziła jednomyślnie ( przy głosach 15 „za”)   powyŜszą zmianę  
do porządku obrad. 
 
- pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie sieci szkół publicznych i granic ich obwodów w  
 Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska wprowadziła jednomyślnie ( przy głosach 15 „za”)   powyŜszą zmianę  
do porządku obrad. 
 
- pkt 22. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody. 
 Rada Miejska wprowadziła jednomyślnie ( przy głosach 15 „za”)   powyŜszą zmianę do 
porządku obrad. 
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 Radni innych propozycji zmian w porządku obrad nie wnieśli. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad po 
zmianie. 

 
Ad. pkt. 4 

Protokół  z VI- tej  sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym  Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 
zapoznania się z jego treścią. Protokół z VI-tej   sesji Rady Miejskiej został przez Radę 
Miejską  przyjęty jednomyślnie ( przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu). 

 
Ad. pkt. 5 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej  w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi Zał. 4 do protokołu. 

 Rada przyjęli powyŜszą informację nie wnosząc uwag. 
Ad. pkt. 6  

 W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabierali: 
Radna – L. Karczyńska 
zwróciła się z zapytaniem: 
1) na jakim etapie znajduje się sprawa wysokiego czynszu za lokale handlowe na terenie 
miasta, 
2) jakie są koncepcje rozwiązania problemu zapewnienia eksmitowanym lokatorom mieszkań 
zastępczych  na terenie miasta zgodnie z orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego. Chodzi 
m.in. o zapewnienie wielodzietnej rodzinie p. Grabowskich zamieszkałej u p. Kazimierza 
Łapińskiego przy ul. Rynek mieszkania zastępczego celem umoŜliwienia przeprowadzenia 
remontu. W takim  przypadku właściciel zobowiązał się udostepnić po remoncie 
przedmiotowe mieszkanie innym lokatorom lub ponownie p. Grabowskim, 
3) czy społeczeństwo Nowego Miasta Lubawskiego na estetykę miasta będzie czekać do 
czasu przekształcenia MZK, gdyŜ: 
- ulice i chodniki zalega piach i brud.  Przy placu zabaw w Ogrodzie RóŜ i przy ul. Lipowej 
   jest niezmieniony piasek, 
- brak koszy, które zostały zdewastowane przez mieszkańców miasta, a pozostałe są 
przepełnione jak np. kosz przy placu zabaw, 
- studzienki burzowe są zanieczyszczone w związku z czym woda podczas deszczu wpływa 
na posesje prywatnych właścicieli, 
- do studzienek są podłączone szamba, co powoduje nieznośny fetor. NaleŜałoby ten stan 
sprawdzić, 
- chodniki są zapadnięte po wodociągowaniu oś. Marianowo, 
- przy ul. Brzozowej od kilku lat leŜy 7 duŜych niezagospodarowanych płyt. 
 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzielili:  
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska 
- czynsze za lokale to temat bardzo trudny i skomplikowany. Wypracowane zostały ogólne 
warunki  gospodarowania mieniem komunalnym. Przed wniesieniem tego na Komisje ds. 
Gospodarczych i BudŜetu sprawa zostanie przedyskutowana z kupcami. Dopiero wtedy 
chcemy dać te zasady do zaakceptowania w formie uchwały na posiedzeniu Rady Miasta. 
Jeśli nie będzie tego na posiedzeniu Rady w m-cu kwietniu, to na pewno w maju. Wystąpiłam 
z pismem do RIO, aby wskazała sposób na wycofanie się z tych umów, które zostały zawarte. 
Część z nich zawarta jest po przetargu, część uznaniowo przez p. Burmistrz, a część w formie 
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zasiedzenia sprzed bardzo wielu nieraz lat. Interpretacja powinna pochodzić ze sposobu 
ogólnie przyjętego przez RiO, na której decyzje czekamy, 
- odnośnie eksmisji i zasad gospodarowania lokalami miejskimi, będącymi w zasobie 
komunalnym, to nie jesteśmy jako miasto ewenementem, Ŝe mieszkań oczekujących na 
zasiedlenie nie ma. Sytuacja taka jest ogólnie w Polsce. Ze wszech miar godna byłaby 
inicjatywa Rady, Ŝeby ewentualnie zastanowić się na moŜliwością budowy lokali socjalnych, 
lecz na tym etapie z naszymi moŜliwościami finansowymi nas nie stać. Być moŜe uwolnią się 
jakieś środki i będziemy o tym pomyśleć, jeśli będzie taka wola Rady. 
Dyrektor MZK – B. Stecki 
- wg. poprzednich zasad do końca IV sprzątamy miasto. Nie damy rady od razu tego zrobić z 
uwagi na ograniczona liczbę ludzi i sprzętu. Do końca m-ca wszystko zostanie posprzątane. 
Centrum miasta staramy się wykonać w pierwszej kolejności, a osiedla w dalszej, 
- jeśli chodzi o kosz to nie znam sprawy i trudno w tej chwili mi się ustosunkować, 
- na utrzymanie kanalizacji deszczowej otrzymamy środki z miasta, które są przeznaczone na  
oczyszczanie kratek deszczowych. Innych środków  na utrzymanie czy naprawy nie 
posiadamy. JeŜeli będą sygnały to awaryjnie wyślemy pracowników i dokonamy udroŜnienia, 
- co do zapadniętych chodników to nie jesteśmy odpowiedzialni za stan techniczny, a 
finansuje to miasto. 
Radna – L. Karczyńska 
odpowiedź mnie nie zadawala, gdyŜ zima była łagodna,  wiosna zaczęła się szybko, a miasto 
jest brudne. Nie są równieŜ pomalowane przejścia dla pieszych. 
 Z kolei Przewodniczący udzielił  głosu przedstawicielom KS Szynaka Drwęca. 
Prezes Klubu Sportowego Szynaka Drwęca – D. Cieplak poinformował Radę o działaniach 
organizacyjnych podjętych przez zarząd KS Szynaka Drwęca oraz sytuację finansową klubu  
zwracając się o wsparcie finansowe na sport dla dzieci i młodzieŜy. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
Jest świadomość tego w jaki sposób będziemy gospodarowali tymi środkami. Deklarowałam 
juŜ wcześniej, Ŝe jak najbardziej jestem za tym, Ŝeby pewne środki zabezpieczyć na wyjazdy, 
tutaj jesteśmy jednomyślni. Pozostałe sprawy zostaną wyjaśnione i na pewno nie zostaną 
nierozwiązane. 
 Następnie Wiceprezes KS Szynaka Drwęca – L. Kopiczyński zwrócił się o podjęcie w 
najbliŜszym czasie rozmów odnośnie propozycji przekazania Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w administrację Klubowi przy oszczędności 10% kwoty, na którą dotowany jest 
MOSiR, dotychczas wydatkowanych na ten cel. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski zwrócił się do Prezesa KS Drwęca o 
formalne wystąpienie w tej sprawie na piśmie, a właściwe komisje Rady rozpatrzą te 
propozycje. Nie ma wśród  radnych takiej siły, Ŝeby Wam nie pomóc. 
Radny –B. Cieplak 
1) zapytał czy młodzieŜy nie powinno się powierzyć opieki nad Parkiem Miejskim i Ogrodem 
RóŜ, aby 2-3 razy do roku posprzątała te miejsca, 
2) wskazał na zły stan Pomnika pod Nawrą. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
1) Doraźne  akcje sprzątania obiektów są wykonywane w ramach akcji sprzątania świata czy 
Wrmii i Mazur. Byłabym za takim rozwiązaniem, aby odpowiednie słuŜby były 
odpowiedzialne za utrzymanie porządku, a nie odbijać piłeczkę w kierunku organizacji, szkół 
czy osób prywatnych. Wydaje mi się, Ŝe to jest w gestii miasta, aby swoje tereny utrzymać. 
Natomiast  nie naleŜy bronić młodzieŜy włączania się w akcje doraźnego sprzątania, ale nie 
uda się wyegzekwować, Ŝeby robiła to sprawnie, profesjonalnie i skutecznie.  
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2) droga jest starostwa, nie wiem czy nasz jest pomnik. Jest to kwestia ustalenia czy dbamy 
tylko o pomnik jako mieszkańcy Nowego Miasta Lubawskiego czy teŜ włączamy się do 
działania starostwa. 

 
Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał pismo Ryszarda Kordalskiego z dnia 
8 marca 2007 r. w sprawie zrzeczenia się mandatu radnego, stanowiące zał. Nr 5 do 
protokołu. 
 Z kolei odczytał projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
W dyskusji głos zabierali: 
Wiceprzewodn. RM –J. Kopiczyński 
Jestem postrzegany jako obrońca p. Kordalskiego, po raz któryś mówię, Ŝe nie jestem 
obrońcą, a chciałbym Ŝeby wszystko trzymało się prawa. Według mnie jest to oświadczenie 
złoŜone przez p. Kordalskiego  pod presją. Kara jest taka, Ŝe nawet nie została ujęta w KRK. 
Odsyłają do załącznika. Paragraf jest wspaniały, naprawdę mocny,  tylko wyrok Ŝaden. Ja go 
nie jestem w stanie powtórzyć, bo to takie chyba kuriozum prawne. Nie jest ukarany, wyroku 
nie ma, a jest w zawieszeniu. Nie wiem to pachnie mi jakimś tam innym systemem. Jako 
radny sprawuje się naleŜycie. Działa w dwóch komisjach. Jestem podbudowany inicjatywą 
radnego, jego zaangaŜowaniem. Środki, które uzyskuje z tytułu posiedzeń w Radzie zasilają 
konto, które było martwe i które mu tylko rosło, w związku z czym on z tego korzyści nie ma. 
Będę głosował  za tym, Ŝeby radny Kordalski pozostał między nami. Nigdy się nie 
przyczynię, Ŝeby komuś się działa krzywda, dlatego będę głosował przeciwko uchwale. 
Radna – L. Karczyńska 
Jak doszło do tego , Ŝe powstał taki projekt uchwały. Przed wyborami moŜna było 
prześwietlić kaŜdego radnego. Jak to się stało, Ŝe krótko po wyborach okazało się, Ŝe p. 
Kordalski nie moŜe być radnym. To, Ŝe p. Kordalski jest dobrym radnym to kaŜdy wie. To co 
zrobił dla mojego osiedla to jest bardzo duŜo. Wybrali go wyborcy bardzo duŜą ilością 
głosów. Jak to się stało, Ŝe właśnie wyszedł taki wniosek od razu po wyborach, Ŝe trzeba go 
wymienić. 
Radca Prawny – D. Szwedowski 
Przepisy są jednoznaczne. Zgodnie z art. 7 Ordynacji Wyborczej nie mają prawa 
wybieralności osoby karane za przestępstwa umyślne ścigane z oskarŜenia publicznego; 
wobec których wydano prawomocny wyrok warunkowy umarzający postępowanie karne w 
sprawie popełnienia przestępstwa umyślnego ściganego z oskarŜenia publicznego. Sąd 
Rejonowy w Nowym Mieście Wydział II Karny wyrokiem z dnia 12.09.06 r.  warunkowo 
umorzył postępowanie karne przeciwko p. Kordalskiemu z art. 233 par. 1 KK. W związku z 
tym radny został wybrany w sposób sprzeczny z prawem, wybór ten więc był niewaŜny, gdyŜ 
będąc skazany utracił prawo wybieralności. Zgodnie z art. 190 Ordynacji Wyborczej Rada w 
stosunku do tej osoby stwierdza fakt, Ŝe został wybrany w sposób nieprawidłowy, a decyzja 
ma charakter deklaratoryjny. Jeszcze na dodatek  p. Kordalski złoŜył sam wniosek o 
zrzeczenie się mandatu radnego. Państwa rolą jako Rady  jest teraz podjęcie odpowiedniej 
decyzji. JeŜeli państwo nie podejmą jako radni uchwały o wygaśnięciu mandatu pana 
radnego, to przejmie tę sprawę Wojewoda Warmińsko-Mazurski, który wystąpił do Rady. 
Odczytał pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 26 marca 2007 r. w tej sprawie. 
Tak więc o tym fakcie Wojewoda juŜ wie. JeŜeli państwo nie podejmiecie decyzji, to 
Wojewoda ją podejmie. 
Radny – A. Kłosowski 
Schodzimy z tematu. P. Kordalski złoŜył pismo, podpisał rezygnację własnoręcznie. 
 Z kolei radny Ryszard Kordalski odczytał wyjaśnienie w tej sprawie, stanowiące na 
piśmie zał. Nr 6 do protokołu. 
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Burmistrz miasta – A. Kopiczyńska poinformowała, Ŝe w sprawie oświadczenia majątkowego 
p. Sekretarz przekaŜe odpowiedź na piśmie. 
Przewodn. RM – A. Nadolski 
Obejmując funkcję przewodniczącego Rady Miejskiej nie miałem Ŝadnej świadomości, co do 
zdarzeń związanych z poprzednią Radą, które miały miejsce wcześniej. MKW odepchnęła 
sprawę na moje ręce. Podpisując te dokumenty, które przewodniczący MKW mnie przekazał 
nie wczytałem się, bo było zamieszanie związane z wyborami. Dopiero jak na spokojnie 
wczytałem się, znając troszkę, moŜe nie na tyle co radny Kordalski, prawo samorządowe, 
odczułem, Ŝe problem został zrzucony na mnie, choć przewodniczący MKW miał moŜliwość 
wystąpić do Komisarza. Trzeba mieć na uwadze to, Ŝe ci którzy to zrobili, to oni do końca 
temat drąŜyli. Chciałbym jednoznacznie stwierdzić, bo teŜ insynuacja z pana ust padła, Ŝe 
moŜe ktoś  z radnych, moŜe ktoś z urzędników doniósł do Wojewody. Stwierdzam 
jednoznacznie nikt z nas palców w tym nie maczał, ani radni, ani urzędnicy, a tym bardziej 
przewodniczący. Dla mnie największym bólem było to, Ŝe ja nie robiąc nic w tym zakresie 
miałem wiedzę przez 3 miesiące na podjęcie konkretnej decyzji. Pytam się kto z nazwiska i 
imienia wywierał presję, Ŝeby pan zło złoŜył rezygnację. Wymuszanie tj. groźba karalna. 
Radny – A. Kłosowski   
JeŜeli pan ma takie informacje, jakie pan przedstawił , to pan wszystko bierze pod siebie. 
Owszem byłem w zarządzie Automobilklubu. Z końcem ubiegłego roku zawiesiłem 
działalność. Ponadto Automobilklub nie prowadził działalności gospodarczej. 
Radny – M. Deja   
1) Niezgodny z prawem był juŜ sam wybór p. Kordalskiego na radnego. Stąd wnioskuję, Ŝe 
uprawomocnienie wyboru przez Komisarza Wyborczego teŜ było niezgodne z prawem. Czy 
nie naleŜałoby złoŜyć doniesienia o popełnieniu przestępstwa przez Komisarza Wyborczego?                                                                             
2) Czy nie doszło do naruszenia ustawy o ochronie informacji niejawnych związanych z 
przewodniczącym PO, który juŜ wcześniej mówił, Ŝe są juŜ kwity na p. Kordalskiego u 
Wojewody. Moim zdaniem takie rzeczy nie powinny wyciekać z Urzędu. 
3) Czy Automobilklub w swoim statucie ma zapis o prowadzeniu działalności gospodarczej 
czy teŜ go nie ma. ? Czy zawieszenie członkowstwa równoznaczne jest z rezygnacją? 
Przewodn. RM – A. Nadolski 
Radny A. Kłosowski w terminie m-ca od daty ślubowania złoŜył rezygnację. 
Radca Prawny – D. Szwedowski 
Jestem po to, aby przedstawić stan prawny, a państwo w oparciu o ten stan musicie podjąć 
odpowiednią decyzję. A stan prawny jest taki, ze p. Kordalski w dniu wyborów nie posiadał 
prawa wybieralności. P. Kordalski popełnił szereg błędów. Nie odwołał się od tego wyroku. 
Niewłaściwą podjął formę obrony. Od uchwały Rady o wygaśnięciu mandatu z przyczyn 
utraty prawa wybieralności lub braku tego prawa w dniu wyborów przysługuje odwołanie do 
właściwego Sądu Okręgowego w terminie 7 dni od dnia doręczenia. Państwo mogą podjąć 
uchwałę albo nie, natomiast nie moŜecie zmieniać prawa. Istnieje moŜliwość  niepodjęcia 
uchwały, ale wtedy  przechodzi to w inny tryb, w którym od zarządzenia zastępczego 
Wojewody słuŜyłoby odwołanie. Wojewoda nie przyjmuje zrzeczenia się mandatu, chce 
stwierdzić o braku prawa wybieralności w dniu wyborów. 
Wiceprzewodn. RM – J. Kopiczyński 
Treść projektu uchwały powinna dotyczyć braku prawa wybieralności. 
Radca Prawny – D. Szwedowski 
Taki projekt juŜ był i został odrzucony, a w międzyczasie p. Kordalski zrzekł się mandatu. 
Radna – M. Czernysz 
Jeśli p. Kordalski zrzekł się mandatu czy Rada moŜe odrzucić  projekt uchwały? 
Przewodn. RM – A. Nadolski 
KaŜdą uchwałę Rada moŜe przyjąć albo odrzucić. Byłoby to jednak prawne kuriozum.  
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 Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej- A. Nadolski odczytał projekt uchwały w  
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. Rada Miejska przy 4 głosach „za”, 7 
przeciwnych i 3 wstrzymujących się nie podjęła uchwały w tej sprawie. Radny Kordalski nie 
brał udziału w głosowaniu. 
Projekt uchwały  -  stanowi Zał.  Nr 7 do protokołu.  

 
Ad. pkt. 8 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do programu finansowanego ze 
środków  Mechanizmu Finansowego EOG i/lub Norweskiego Mechanizmu Finansowego pod 
nazwą   „Finansowanie badań przesiewowych dla wykrywania nowotworów przewodu 
pokarmowego dla mieszkańców powiatu nowomiejskiego” dokonał  Dyrektor Szpitala 
Powiatowego sp. z o.o. – Jan Karwowski. 
 W wyniku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski poddał pod 
glosowanie projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 
głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr VII/25/07 – stanowi Zał. Nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 
Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do programu finansowanego ze 
środków Mechanizmu  Finansowego EOG i/lub Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 
Priorytet 3 Ochrona  Kulturowego Dziedzictwa Europejskiego, w tym Transport publiczny i 
Odnowa  miast. 
 W wyniku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski poddał pod 
glosowanie projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 
głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr VII/26/07 – stanowi Zał. Nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 
Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie zadania inwestycyjnego  dokonała Burmistrz 
Miasta – A. Kopiczyńska.  

 Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska przy 14 głosach „za” 1 
wstrzymującym się podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr VI/27/07  - stanowi Zał. Nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt. 11-17 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał projekty uchwał z zakresu 
gospodarowania mieniem komunalnym w sprawie: 
- sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 1a połoŜonego w budynku przy ul. Chrobrego 5,    
  stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
- sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 1 połoŜonego w budynku  przy ul. Waryńskiego 6,  
   stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
- sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 2 połoŜonego w budynku  przy ul. Piastowskiej 6,  
  stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
- sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 7 połoŜonego w budynku przy ul. Tysiąclecia 16,  
  stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemcy. 
- sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ulicy Piastowskiej  w Nowym Mieście Lubawskim  
   stanowiącej własność gminy miejskiej. 
- sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Kornatki w  Nowym  Mieście Lubawskim  
   stanowiącej własność gminy miejskiej. 
- sprzedaŜy lokalu uŜytkowego połoŜonego w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 30 w Nowym  
   Mieście Lubawskim , stanowiącego własność Gminy Miejskiej. 
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 Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 głosach „za”) podjęła uchwały w powyŜszych 
sprawach.  
Uchwały Nr VI/28 - 34/07  - stanowi Zał. Nr 11 - 17 do protokołu. 

Ad. pkt. 18 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska przedstawiła informację dotyczącą  umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Ordynacja  podatkowa. Informacja na piśmie stanowi Zał. Nr 18-19 do 
protokołu. 

Ad. pkt. 19 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzieliła Burmistrz Miasta –A.Kopiczyńska udzieliła w 
punkcie 6 porządku obrad. 

Ad. pkt. 20 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. 
Nadolski zamknął obrady VII-mej sesji Rady Miejskiej. 
 
Sekretarz obrad                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
( Jan Obuchowski)                                             
                                                                                                             Andrzej Nadolski 
 
 
 
 

 


